
Referat af bestyrelsesmøde fredag den 1. juni hos Bent. 

 

Til stede var Ove, Bent, John og Steffen. Fraværende var Marianne. 

 

 

Ad. 1 Loggen siden sidst møde gennemgået. 

 

Ad.2 Konstituering af bestyrelsen og fordeling af opgaver. 

Opgave 17 og 18 flyttes til Bent. 

Opgave 3 til Marianne. 

Opgave 4 til Steffen. Hele bestyrelsen får adgang til indgående Mailboks, men fordeling af mails og det over 

ordnede ansvar er hos Steffen. 

Opgave 12 flyttes til John. 

Opgave 15. Generalforsamling flyttes eventuelt til Stalden, arrangør er John. 

Opgave 8 flyttes til Ove. Det aftaltes, at opgavenumre følger opgaverne, uanset nummerorden og 

ansvarshavende. 

 

Ad.3 Regnskabet. 

Der er ingen bemærkninger. 

 

Ad.4 Vedligeholdelse af grønne områder. 

Den store sten ved ny bom mellem Højdedraget og Østkildevej er flyttet. 

Fældning af piletræer i Mosedalen er udsat til efteråret. 

Stigende vandstand i Lillemosen er undersøgt. Det har primært berørt Østkildevej 40 og Sydgrænsen 20. 

Der har været lidt tvivl om, hvorvidt brønden til overløb fra Lillemosen var stoppet. Det viser sig ikke at 

være tilfældet. Afløbet fortsætter gennem grundejerforeningen til Fruekilden, i afløbet fra Fruekilden er der 

fuld gennemstrømning. Konklusionen er, at gennemstrømningen fra overløbsbrønd ved Lillemosen til næst- 

kommende brønd foregår sagte på grund af ringe fald, og med en hast, der ikke matcher de enorme vand- 

mængder, der er kommet fra oven. 

Blomsterkasser afventer på grund af sygdom. Der skal bruges 4 kasser. Placering på Mosedalen skal aftales. 

Brønd ved Mosedalen afventer. 

Renovering af Fruekildevej. Der er sået græs på rabatten, fortsættelse med etablering af denne aftales til 

efteråret. 

Buslommer under etablering, opfyldning af huller i gang som aftalt. 

Græsordning, ændring af klippetid fra først til sidst på ugen, stierne skal klippes bredere sådan, at der køres 

frem og tilbage på samme sti. 

Alternativt tilbud om græsslåning fra mand fra Vordingborg pilles ned, og manden får en opringning med 

forklaring på situationen. 

 

Ad.5 Vedligeholdelse af veje. 

Kontrol vedrørende 5 års garanti af asfalt, tilstand på stikveje ok. 

Når brønd ved Mosedalen 82 er etableret, forventes vandproblemer ved Mosedalen at være løst. 

 



Ad.6 Indkomne forslag. 

Ingen forslag er modtaget. 

 

Ad.7 Eventuelt. 

Buslommer på Fruekildevej omtalt under Ad.4 

Eventuelt EU-tilskud, det undersøges, om vi kan søge. 

Personaledataforandring, formanden laver udkast. 

Nabohjælp, intet nyt, selskabet har tilsyneladende travlt med andre opgaver. 

 

Referent: Steffen. 


